



नेपाली राजदूतावास, बेइजिङ
尼泊尔驻华大使馆 北京
EMBASSY OF NEPAL, BEIJING

Request of the Government of Nepal

During the Gen-Z movement in Nepal on 8-9 September 2025, a significant damage was caused to the physical infrastructure across the country. For reconstruction of the damaged infrastructure, economic recovery and relief, the Government of Nepal has established '**Physical Infrastructure Reconstruction Fund**'.

The Embassy of Nepal in China appeals to Nepali citizens, Non-Resident Nepali community, and Chinese friends of Nepal as well as international institutions to contribute and participate in the great national campaign of reconstruction. In case of Nepali nationals, the amount contributed as financial assistance will be deductible from the taxable income of the current fiscal year.

The Embassy also requests to deposit the contribution to the bank account designated by the Government of Nepal via enclosed **QR Code**.

Name of Account : **Physical Infrastructure Reconstruction Fund**
Bank name : **Rastriya Banijya Bank, Singhadurbar, Kathmandu**
(राष्ट्रिय वाणिज्य बैङ्क, सिंहदरबार, काठमाडौं)
Account number : **1960100102070004**
SWIFT Code : **RBBANPKA**



尼泊尔政府请求

2025年9月8日至9日，尼泊尔"Z世代运动"期间，全国基础设施遭受重大损毁。为重建受损设施、推动经济复苏与救济工作，尼泊尔政府设立了 '**实体基础设施重建基金**'。

尼泊尔驻华大使馆呼吁尼泊尔公民、海外尼泊尔侨民、中尼友好人士及国际机构为重建这一伟大国家行动贡献力量并参与其中。对于尼泊尔公民，所捐赠的财务援助金额将从本财政年度的应税收入中扣除。

大使馆还请求通过随附的二维码，将捐款汇入尼泊尔政府指定的银行账户。

账户名称：实体基础设施重建基金
银行名称：腊斯特拉银行，辛哈杜巴，加德满都
账号：1960100102070004
SWIFT 代码：RBBANPKA

